



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject: Launching the Kingdom of Cambodia's online portal for (tourist) passenger registration, without any fees, replacing the paper system.

الموضوع: إطلاق مملكة كمبوديا منصة إلكترونية لتسجيل المسافرين السياح بدون أي رسوم بدلاً عن النظام الورقي.

Reference: 1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع: ١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

التعليمات:

- All airlines should notify all (tourist) passengers traveling to the Kingdom of Cambodia to register on the online portal for registering (tourists) without any fees, replacing the paper system. They can register (7) days before arrival, including holders of valid visas. In case they are unable to complete the online registration, they can register at the airport using available tablets at the immigration office or by downloading the registration phone application compatible with (IOS/ANDROID) operating systems.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of the government's orders. Violators shall be held responsible, and legal procedures shall be initiated against them.

١. على جميع شركات الطيران التنويه على جميع المسافرين (السياح) الراغبين بالسفر إلى مملكة كمبوديا، التسجيل في المنصة الإلكترونية لتسجيل السياح بدون أي رسوم بدلاً عن النظام الورقي، وبالإمكان التسجيل في المنصة قبل (٧) أيام من الوصول ويشمل ذلك حاملي التأشيرات الصالحة، وفي حال تعذر التسجيل إلكترونياً، يمكن التسجيل في المطار عبر الأجهزة اللوحية المتوفرة في مكتب الهجرة أو تنزيل تطبيق التسجيل على الهواتف التي تستخدم نظم التشغيل (IOS/ANDROID).

٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية، ويترتب اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
President of the General Authority of Civil Aviation

عبد العزيز بن عبدالله الدعيلج
Abdulaziz A. Al-Duailej
عنه/ سليمان بن أحمد البسام

On his behalf / Suleiman A. Albassam